
Rada města Heřmanův Městec 

 

Zápis z 11. jednání 

Rady města Heřmanův Městec konaného dne 22.07.2019 v 15:00 hod. 
kancelář starosty Města Heřmanův Městec, Městský úřad Heřmanův Městec, Havlíčkova 801 

 

Přítomni: Josef Kozel; Jan Bareš; Zdeněk Ryčl; Ing. Lenka Ulrichová; Ondřej Dostál; Ing. Zdenka Sedláčková 

Omluveni: JUDr. Tomáš Plavec 

Zapsal: 

Přizváni: 

Ing. Ivana Jankovská – tajemník 

 
 
Schválený program: 

BOD MATERIÁL PŘEDKLÁDÁ 

1. Zahájení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

2. Kontrola usnesení Ing. Ivana Jankovská (KT) 

3. Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství Josef Kozel (ST) 

4. Komise pro dopravu a rozvoj města Josef Kozel (ST) 

5. Pronájem pozemku p.č. 856/15, st.1652 Josef Kozel (ST) 

6. Pronájem části pozemku p.č. 1104/9 Josef Kozel (ST) 

7. Pronájem pozemku p.č. 1104/30 díl A1 Josef Kozel (ST) 

8. Odkup části pozemku p.č. 2246/3 Josef Kozel (ST) 

9. Odprodej pozemku p.č. 1045/15 Josef Kozel (ST) 

10. Zřízení věcného břemene Josef Kozel (ST) 

11. Rybník Ježkovka - smlouvy o zřízení věcného břemene a o nájmu části pozemku parc. 
č. 895/2 

Josef Kozel (ST) 

12. Přidělení městského bytu - Jana Kočová Josef Kozel (ST) 

13. Prodloužení Smlouvy o nájmu městského bytu  Ing. Ivana Jankovská (KT) 

14. Smlouva o dílo na zakázku "Oprava chodníku ul. Pokorného, Heřmanův Městec" Josef Kozel (ST) 

15. Oprava veřejného osvětlení v části Pokorného ulice Josef Kozel (ST) 

16. Smlouva na prodej dříví se společností Stora Enso Wood Products Ždírec s.r.o. Josef Kozel (ST) 

17. Podpora domácího kompostování ve městě - uzavření kupní smlouvy na pořízení 
zahradních kompostérů  

Josef Kozel (ST) 

18. Žádost o schválení uzavření smlouvy s Gama v.o.s. - Mateřská škola, Heřmanův 
Městec, Jiráskova 842 

Ing. Ivana Jankovská (KT) 

19. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v 
rámci Programu regenerace 

Josef Kozel (ST) 

20. Smlouva o dotaci - Heřmanoměstecké podzimní slavnosti Ing. Ivana Jankovská (KT) 



21. Žádost spolku přátel Heřmanova Městce Josef Kozel (ST) 

22. Historická lampa - nabídka odkupu - p.Abraham Josef Kozel (ST) 

23. Odkup knih Kníže O.F.Kinský Josef Kozel (ST) 

24. Věcné dary- Domov pro seniory, U Bažantnice 63,  Heřmanův Městec Josef Kozel (ST) 

25. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec Josef Kozel (ST) 

26. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec Josef Kozel (ST) 

27. Závěr Ing. Ivana Jankovská (KT) 

 
 
K jednotlivým bodům programu: 
 
 
 
 
 
1. Zahájení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Pan starosta přivítal přítomné členy rady města a rovněž přivítal hosta p. Výborného, který se přišel oficiálně rozloučit, 
neboť odstoupil z pozice člena rady města. Ten krátce podal informaci o stavu financování sociálních služeb na úrovni 
ministerstva financí a ministerstva sociálních věcí. Proběhla diskuze na téma parkovacích automatů ve městě. Po 
odchodu p. Výborného p. starosta konstatoval, že zápis z jednání dne 24.6.2019 byl zveřejněn bez připomínek na 
úředních deskách a webu města, předložil návrh programu nadcházejícího jednání, který byl následně schválen. 

 
 

 

 
 

 
 
2. Kontrola usnesení 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila kontrolu usnesení s termínem plnění od 24.6.2019 do 22.7.2019, všechna usnesení byla 
splněna v termínu. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/245 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
předloženou kontrolu usnesení s termínem splnění 24.6. až 22.7.2019. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
3. Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 



Pan starosta předložil Zápis z jednání komise č. 3/2019 a vrátil se k zápisu č. 2/2019. Radou města bude komisi zaslána 
souhrnná informace týkající se témat projednávaných v komisi. 
 
Usnesení č.: R/2019/246 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis č.3/2019 z jednání Komise pro životní prostředí a odpadové hospodářství 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
4. Komise pro dopravu a rozvoj města 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil Zápis z jednání komise č. 4/2019 a č. 5/2019. Obou jednání komise se účastnil architekt města 
Ing. arch. Teplý a jednání č.5/2019 pak rovněž starosta města. Zrekapitulována byla dosavadní činnost komise a 
starosta s architektem se členy komise prodiskutovali jednotlivé náměty a návrhy komise zmíněné v zápisech. Na další 
jednání komise je pozván velitel městské policie. 
 
 
 
Usnesení č.: R/2019/247 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis č.4/2019 z jednání Komise pro dopravu a rozvoj města 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
zápis č.5/2019 z jednání Komise pro dopravu a rozvoj města 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
5. Pronájem pozemku p.č. 856/15, st.1652 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost paní Halákové a paní Pavlasové o ukončení nájemní smlouvy na pozemky 
p.č. 856/15 a st. 1652 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o pozemky v lokalitě Ježkovka, na pozemku p.č. st. 1652 stojí 
chata v majetku p. Halákové a p. Pavlasové. Původní nájemní smlouva na tyto pozemky byla sepsána s paní Helenou 
Horovou (matkou p. Halákové a p.Pavlasové), která zemřela. Zároveň požádal pan Marek Filipi o pronájem těchto 
pozemků, protože od p. Halákové a p. Pavlasové koupil chatu na p.p.č. st 1652. Záměr byl zveřejněn a zájem 
neprojevil jiný zájemce. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/248 
  
Rada města Heřmanův Městec 
 



I. 
 

s c h v a l u j e 
ukončení nájemní smlouvy s paní Helenou Horovou 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

s c h v a l u j e 
novou nájemní smlouvu na pozemky parcelní číslo 856/15 a st. 1652 v k.ú. Heřmanův Městec s panem Markem 
Filipim, [osobní údaj odstraněn] za cenu 4,- Kč u pozemku p.č. 856/15 a 7,- Kč u pozemku p.č. st. 1652 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání nájemní smlouvy s panem Markem Filipim, [osobní údaj odstraněn]  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 08.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
6. Pronájem části pozemku p.č. 1104/9 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil žádost paní Vondráčkové na ukončení nájemní smlouvy na část pozemku parcelní číslo 1104/9 v 
k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o pozemek V Lukách, na který byla sepsána nájemní smlouva s panem Emilem 
Vondráčkem, který zemřel. O pronájem tohoto pozemku požádala paní Zímová. Záměr byl zveřejněn a zájem 
neprojevil jiný zájemce. 
 
Usnesení č.: R/2019/249 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
pronájem části pozemku parcelní číslo 1104/9 o výměře 200 m2 paní Drahoslavě Zímové, [osobní údaj odstraněn] 
za cenu 4,- Kč/m2/rok. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání nájemní smlouvy s paní Zímovou 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 02.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
7. Pronájem pozemku p.č. 1104/30 díl A1 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost spolku Lučněnka, z.s. o pronájem části pozemku parcelní číslo 1104/30 díl 
A1 o výměře 300 m2 v k.ú. Heřmanův Městec. Spolek by chtěl na pozemku zřídit komunitní zahrádku. Záměr byl 
zveřejněn a zájem neprojevil jiný zájemce. 
 
 



Usnesení č.: R/2019/250 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
pronájem pozemku parcelní číslo 1104/30 díl A1 o výměře 300 m2 spolku Lučněnka z.s.  
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání nájemní smlouvy se spolkem Lučněnka, z.s. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 02.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
8. Odkup části pozemku p.č. 2246/3 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání odkup části pozemku parcelní číslo 2246/3 v k.ú. Heřmanův Městec. Jedná se o 
pozemek před městským úřadem, na kterém je umístěno schodiště a rampa ke vchodu do městského úřadu. Od 
majitelů pozemku město dostalo souhlas s vybudováním schodiště a rampy již při rekonstrukci budovy čp. 801, nyní se 
narovnává vlastnický vztah.  
 
 
Usnesení č.: R/2019/251 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
odkup části pozemku parcelní číslo 2246/3 o výměře 10 m2 v k.ú. Heřmanův Městec od manželů Ireny a Karla 
Kadaňkových,[osobní údaj odstraněn]za cenu 472,-Kč/m2.[osobní údaj odstraněn] 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit předložení k projednání zastupitelstvu města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
9. Odprodej pozemku p.č. 1045/15 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání žádost paní Denisy Štěpánkové na odkoupení pozemku parcelní číslo 1045/15 v 
k.ú. Heřmanův Městec v ulici U Hřiště. Městský architekt i Správa majetku doporučili odprodat pouze část pozemku, 
tak aby hranice navazovala na plot vedlejšího pozemku a zůstal zachován přístup k rozvodné skříni. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/252 
 
  



Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

d o p o r u č u j e 
odprodej pouze části pozemku p.č. 1045/15o výměře cca 75 m2, v k.ú. Heřmanův Městec paní Denise Štěpánkové, 
[osobní údaj odstraněn]za cenu 312,- Kč/m2 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit informování žadatelky a předložit k projednání zastupitelstvu města 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
10. Zřízení věcného břemene 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil k projednání Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění 
stavby č. IV-12-2018857/VB/01 mezi společností ČEZ Distribuce, a.s. a městem Heřmanův Městec. Jedná se o uložení 
kabelového vedení NN o délce 20 m do pozemku města parcelní číslo 294/1 v k.ú. Heřmanův Městec.  Poplatek za 
zřízení byl stanoven dle cenové mapy.  
 
Usnesení č.: R/2019/253 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
předloženou Smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-
2018857/VB/01 se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání Smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene a dohodu o umístění stavby č. IV-12-
2018857/VB/01se společností ČEZ Distribuce, a.s. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 02.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
11. Rybník Ježkovka - smlouvy o zřízení věcného břemene a o nájmu části pozemku parc. č. 895/2 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta informoval o Smlouvě o nájmu i o zřízení věcného břemene, kterou již schvalovala Rada města 
usnesením R/2019/112 ze dne 18.3.2019 a hned potom bylo Povodí Labe, s.p. sděleno číslo usnesení pro vyhotovení 
čistopisů smluv. Po několika urgencích, proč město ještě neobdrželo smlouvy k podpisu, přišla od Povodí Labe, s.p. 
informace, že nebyly schválené na vedení podniku a musí být upravené. Úprava znamená především navýšení cen za 
nájem i za věcné břemeno, neboť na rybník je uzavřena pachtovní smlouva s Českým rybářským svazem, MO Přelouč, 
tedy je na toto pohlíženo jako na ekonomickou činnost a stanovení cen se řídí jiným sazebníkem. Pan starosta 
konstatoval, že město se stává rukojmím, pokud chce rybník revitalizovat, je cena cca o 23.000 Kč vyšší, ale na druhou 
stranu se tím napravují z minulosti nevyjasněné majetkové vztahy. 



 
Usnesení č.: R/2019/254 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
informaci odboru Správa majetku o změnách ve smlouvách o nájmu pozemku a o zřízení věcného břemene s 
Povodím Labe, s.p. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření smlouvy o nájmu pozemku č. 7DHM190042 (NMM/7/2019-MěÚHM) s Povodím Labe, s.p. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

III. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene č. 7DHM190093 (VB/7/2019-MěÚHM) s Povodím Labe, s.p. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

IV. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření smlouvy o nájmu pozemku č. 7DHM190042 (NMM/7/2019-MěÚHM) s Povodím Labe, s.p. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

V. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření smlouvy o zřízení věcného břemene č. 7DHM190093 (VB/7/2019-MěÚHM) s Povodím Labe, s.p. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 30.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
12. Přidělení městského bytu - Jana Kočová 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta vysvětlil konkrétní situaci p. Kočové a vzhledem k tíživé sociální situaci její rodiny a na základě 
doporučení sociálního odboru navrhl přidělení bytu č. 14 na adrese Masarykovo nám. 33 Heřmanův Městec, a to do 
31.10.2019. Rodině byla vypovězena nájemní smlouva na byt ve vlastnictví soukromého pronajímatele.  
 
 
 
Usnesení č.: R/2019/255 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přidělení bytové jednotky 1+1, II. kategorie, číslo evidenční 14 na adrese Masarykovo nám. 33, Heřmanův Městec 
paní Janě Kočové, [osobní údaj odstraněn], od 23.7.2019 do 31.10.2019.  
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 



II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření nájemní smlouvy s Janou Kočovou 
Zodpovídá: Mgr. Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 23.07.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
13. Prodloužení Smlouvy o nájmu městského bytu  

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila žádost paní Soni Linhartové na prodloužení nájmu na městský byt č. 5, na adrese Tylova ul. 

čp. 386 o další rok, tj. 1.8.2019 do 31.7.2020. Paní Linhartová řádně plní své povinnosti vůči Městu Heřmanův Městec. 

Předběžně bylo projednáno s p. místostarostou a dohodnuto, že se sjednotí doba nájmu u všech městských bytů, 

které jsou pronajaty na dobu určitou, a to tak, že nájmy budou vždy končit 30. září, rovněž průběžně bude docházet k 

úpravě výše nájmu. 

 

  
 
Usnesení č.: R/2019/256 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
prodloužení Smlouvy o nájmu bytu na městský byt č. 5, Tylova čp. 386, Heřmanův Městec paní Soně Linhartové, a 
to od 1.8.2019 do 30.9.2020 za cenu 65 Kč/m2 
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření dodatku ke Smlouvě o nájmu městských bytů.   
 
Zodpovídá: Mgr. Jana Kopecká, vedoucí odboru sociálního 
Termín: 31.07.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
14. Smlouva o dílo na zakázku "Oprava chodníku ul. Pokorného, Heřmanův Městec" 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení smlouvu o dílo na zakázku "Oprava chodníku ul. Pokorného, Heřmanův Městec" v 
úseku od křižovatky s Barákovou ulicí na konec města ve směru na Kostelec u Heřmanova Městce, kde v současné 
době probíhá rekonstrukce kanalizace. Současně s opravou chodníků bude probíhat rekonstrukce silnice, jejímž 
investorem je Správa a údržba silnic Pardubického kraje. Z důvodu koordinace obou staveb byl výběr dodavatele 
opravy chodníku zahrnutý do jedné zakázky společně s výběrem dodavatele na rekonstrukci silnice. Výběr dodavatele 
zajišťovala Správa a údržba silnic Pardubického kraje v souladu se zákonem o veřejných zakázkách, písemná zpráva o 
hodnocení nabídek a protokol o zpřístupnění nabídek byly rovněž předloženy. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/257 



  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření smlouvy o dílo na zakázku "Oprava chodníku ul. Pokorného, Heřmanův Městec" se společností 
SWIETELSKY stavební s.r.o. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření smlouvy o dílo na zakázku "Oprava chodníku ul. Pokorného, Heřmanův Městec" se společností 
SWIETELSKY stavební s.r.o. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.07.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
15. Oprava veřejného osvětlení v části Pokorného ulice 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil protokol z jednání komise pro otevírání obálek a pro posouzení a hodnocení nabídek na 
veřejnou zakázku malého rozsahu "Oprava veřejného osvětlení v části Pokorného ulice" na výměny stožárů, svítidel a 
zemního vedení veřejného osvětlení v Pokorného ulici v souvislosti s opravou chodníků v úseku od křižovatky s 
Barákovou ulicí na konec města ve směru na Kostelec u Heřmanova Městce. Informoval, že oprava veřejného 
osvětlení musí probíhat v koordinaci s opravou chodníku, předložil návrh Smlouvy o dílo s panem Vladimírem 
Polákem, jehož nabídka byla vyhodnocena jako nejvýhodnější. 
 
Usnesení č.: R/2019/258 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

b e r e  n a  v ě d o m í 
protokol z jednání komise pro otevírání obálek a pro posouzení a hodnocení nabídek na zakázku "Oprava 
veřejného osvětlení v části Pokorného ulice" 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření smlouvy o dílo na zakázku "Oprava veřejného osvětlení v části Pokorného ulice" s panem Vladimírem 
Polákem 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření smlouvy o dílo na zakázku "Oprava veřejného osvětlení v části Pokorného ulice" s panem 
Vladimírem Polákem 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.07.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
 



16. Smlouva na prodej dříví se společností Stora Enso Wood Products Ždírec s.r.o. 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil ke schválení Kupní smlouvu č. CZ/10/07/2019/3/9531/FIS/S/3/LK/REZNIIV/0227 na prodej dříví 
se společností Stora Enso Wood Products Ždírec s.r.o. na 3. čtvrtletí roku 2019. Spolupráce s touto společností je 
bezproblémová a obchod zaštiťuje Sdružení vlastníků obecních a soukromých lesů v ČR (SVOL), kterého je město 
dlouholetým členem. Konstatoval, že se jedná v podstatě o aktualizaci cen z původní smlouvy v návaznosti na 
kůrovcovou situaci a že veškerá těžba v městských lesích je jen v napadených porostech.  
 
Usnesení č.: R/2019/259 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření Kupní smlouvy č. CZ/10/07/2019/3/9531/FIS/S/3/LK/REZNIIV/0227 na prodej dříví se společností Stora 
Enso Wood Products Ždírec s.r.o.  
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření Kupní smlouvy č. CZ/10/07/2019/3/9531/FIS/S/3/LK/REZNIIV/0227 na prodej dříví se společností 
Stora Enso Wood Products Ždírec s.r.o.  
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 31.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
17. Podpora domácího kompostování ve městě - uzavření kupní smlouvy na pořízení zahradních kompostérů  

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh na uzavření kupní smlouvy na zahradní kompostéry. Jedná se o celkem o 400 kompostérů 
o objemu 1000 l a 2000 l, součástí je i jedna nádoba na textilní materiál (podmínka dotačního řízení). Pořizované 
množství bylo stanoveno na základě ankety, která ve městě a jeho místních částech proběhla. Dotace na pořízení 
kompostérů byla schválena v celkové výši 1 862 613,50 Kč, což je 85% celkových předpokládaných nákladů na pořízení 
zahradních kompostérů. Řádné výběrového řízení proběhlo dne 27.6.2019 za účasti jednoho zájemce - MEVA-BRNO, 
s.r.o.  s nabídkou ceny v celkové výši 1 982 706 Kč, ze které se bude dopočítávat 85 % pro vyplacení dotace. Při diskuzi 
nad tímto bodem se členové rady zajímali i velkoobjemové kontejnery, které jsou umístěny po městě a bylo 
konstatováno, že kontejnery na papír jsou vždy velmi brzy po vyvezení opět přeplněné. Pan starosta sdělil, že bylo 
požadováno jejich častější vyvážení, ale svozová firma na to nemá kapacity, lze ale využít sběrného dvora, kde lze 
papír rovněž odložit. Přítomní se shodli na tom, že je nutné, aby papírové krabice byly do kontejneru odkládány 
rozebrané a svázané, a nikoliv v původním tvaru. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/260 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření Smlouvy o koupi zahradních kompostérů mezi městem Heřmanův Městec, náměstí Míru 4, 538 03 
Heřmanův Městec a MEVA-BRNO, s.r.o., 24. dubna 428, 664 43 Želešice 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 



II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření Smlouvy o koupi zahradních kompostérů mezi městem Heřmanův Městec, náměstí Míru 4, 538 03 

Heřmanův Městec a MEVA-BRNO, s.r.o., 24. dubna 428, 664 43 Želešice 

 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 12.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
18. Žádost o schválení uzavření smlouvy s Gama v.o.s. - Mateřská škola, Heřmanův Městec, Jiráskova 842 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice požádala o schválení uzavření Smlouvy mezi městem Heřmanův Městec, náměstí Míru 4, 538 03 

Heřmanův Městec a Gama v.o.s., Chrudimská 772, 53002 Pardubice. Předmětem dodávky je změna bývalé kotelny v 

MŠ Jiráskova na multifunkční místnost. Citovaná společnost byla vybrána při výběrovém řízení dne 2.7.2019, s 

nabídkou nejnižší ceny, a to ve výši 356 950 Kč včetně DPH. Členem hodnotící komise byl i pan místostarosta.  

 
 
 
Usnesení č.: R/2019/261 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření Smlouvy o dílo "Změna užívání bývalé kotelny na multifunkční místnost" mezi městem Heřmanův 

Městec, náměstí Míru 4, 538 03 Heřmanův Městec a Gama v.o.s., Chrudimská 772, 53002 Pardubice 

 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí paní ředitelce Mateřské školy, Heřmanův Městec, Jiráskova 842, Mgr. Irmě Celundové, aby 
uzavření smlouvy zajistila 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 25.07.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
19. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci Programu regenerace 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh Smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci Programu 
regenerace městských památkových rezervací a památkových zón v roce 2019 s Římskokatolickou farností - děkanství 
Heřmanův Městec na opravu oken a vstupních dveří - Fara č. p. 26) ve výši 367.000,- Kč (281.000,- Kč Ministerstvo 
kultury a 86.000,- Kč z rozpočtu města). Poskytnutí příspěvku doporučila rada města dne 27.5.2019 usnesením č. 
R/2019/198,  zastupitelstvo města je schválilo dne 17.6.2019 usnesením  Z/2019/037. 
 
 
 
Usnesení č.: R/2019/262 



  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření Smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci Programu regenerace MPZ 
na rok 2019 s Římskokatolickou farností – děkanství Heřmanův Městec 
 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit uzavření Smlouvy o poskytnutí účelové neinvestiční dotace z rozpočtu města v rámci Programu regenerace 
MPZ na rok 2019 s Římskokatolickou farností – děkanství Heřmanův Městec 
 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
20. Smlouva o dotaci - Heřmanoměstecké podzimní slavnosti 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Paní tajemnice předložila k projednání Smlouvu o poskytnutí dotace č. KH/19/23807 s hejtmanem Pardubického kraje 
na pořádání Heřmanoměsteckých podzimních slavnosti ve výši 30.000 Kč. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/263 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
uzavření Smlouvy o poskytnutí dotace č. KH/19/23807 s Pardubickým krajem 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit podepsání a odeslání smlouvy na Krajský úřad 
Zodpovídá: JUDr. Tomáš Plavec, místostarosta města 
Termín: 15.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
21. Žádost spolku přátel Heřmanova Městce 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil žádost nově vzniklého Spolku přátel Heřmanova Městce o jednorázovou finanční výpomoc na 
hrazení nákladů s provozem klubovny a zapůjčení vývěsky na budově bývalého městského úřadu na čp.4. Doporučil 
vyhovět z prostředků rezervy rady města, kde je aktuální zůstatek cca 20 tisíc. Rovněž doporučil schválit využití 
nevyužívané vývěsky města. 
 
 
 



Usnesení č.: R/2019/264 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
udělení finanční podpory z rezervy rady města Spolku přátel Heřmanova Městce ve výši 6.000 Kč 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

s c h v a l u j e 
bezplatné zapůjčení vývěsky na budově čp. 4 (bývalý MěÚ) pro účely prezentace Spolku přátel Heřmanova Městce 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

III. 
 

u k l á d á 
zajistit sepsání Smlouvy o finanční podpoře se Spolkem přátel Heřmanova Městce 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 15.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

IV. 
 

u k l á d á 
zajistit předání klíčů od vývěsky na čp.4 Spolku přátel Heřmanova Městce 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 15.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
22. Historická lampa - nabídka odkupu - p.Abraham 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta sdělil, že pan Abraham nabízí městu k odkupu historickou lampu, která je z doby prvotní elektrifikace 
města knížetem Kinským. Lampu objevil zapadlou na půdě a provedl její renovaci, takže lampa je plně funkční a 
připojitelná na běžnou el. síť. Stanovená částka 5.800,- Kč odpovídá nákladům, které v rámci renovace provedl - jinak 
ji chce věnovat městu zdarma. Pan starosta navrhl označit lampu dodatkovou cedulkou a umístit ji na vhodné konzoli 
v jednacím sále v budově úřadu v blízkosti historického praporu města. Konstatoval, že se jedná o unikátní městský 
artefakt a příležitost získat tuto lampu je pro město zcela mimořádná. 
 
 
Usnesení č.: R/2019/265 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
Odkup historické lampy z doby začátků elektrifikace města od pana Ladislava Abrahama za cenu nákladů na 
renovaci ve výši 5.800 Kč. 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
Zajistit odkup historické lampy a její instalaci v prostorách Jednacího sálu MěÚ. 
Zodpovídá: Miloš Jožák, vedoucí správy majetku 
Termín: 13.09.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 



 
 
23. Odkup knih Kníže O.F.Kinský 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta sdělil, že město má minimální zásoby populární knihy O. Šimáka Kníže O. F. Kinský na zámku a panství v 
Heřmanově Městci. V minulosti byla kniha vydávaná Domovem pro seniory Praha a od něj odkupována městem. Její 
forma je nadčasová, vhodná jako dárek či pozornost při nejrůznějších příležitostech vzácných návštěv města či 
společenských setkání a stejně tak k prodeji na turistickém informačním centru. Na základě jednání s ředitelkou 
domova Mgr. Klárou Husákovou byla vyjednána i nižší cena pro odkup než v minulosti - nyní 275 Kč/ks, v minulosti 
300 Kč/ks.  
 
 
Usnesení č.: R/2019/266 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
odkup 100 ks knihy O.Šimáka Kníže O.F.Kinský na zámku a panství v Heřmanově Městci od DPS Praha 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
zajistit odkup 100 ks knihy O. F. Kinský na zámku a panství v Heřmanově Městci 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 15.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
24. Věcné dary- Domov pro seniory, U Bažantnice 63,  Heřmanův Městec 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil žádost o přijetí věcného daru toaletní židle v ceně 1 800 Kč od manželů Stejskalových z Rozhovic 

čp. 19, Heřmanův Městec. Jedná se o přijetí toaletní židle v ceně 1.800 Kč. Dále o přijetí věcného daru od paní Jany 

Tetřevové, bytem U Bažantnice 785, Heřmanův Městec v podobě dvou mechanických vozíků KID - MAN STEELMAN v 

celkové hodnotě 3 800 Kč, které po konzultacích se zástupcem domova pro seniory není vhodné přijmout, protože se 

jedná o mechanické vozíky určené pro děti, které v domově pro seniory nenajdou využití.  

 
 
Usnesení č.: R/2019/267 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí věcného daru od manželů Stejskalových z Rozhovic v podobě toaletní židle v ceně 1 800 Kč 

 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

n e s c h v a l u j e 
přijetí věcného daru od paní Jany Tetřevové z Heřmanova Městce v podobě dvou mechanických vozíků KID - MAN 

STEELMAN v celkové hodnotě 3 800 Kč 

 



 
Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

III. 
 

u k l á d á 
informovat ředitele Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec, Ing. Petra Mazuru 

 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 31.07.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
25. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil návrh na přijetí věcného daru, mikrovlnné trouby v hodnotě 600 Kč, od paní Ivany Němcové, 
Bukovina u Přelouče 535 01.  
 
Usnesení č.: R/2019/268 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí věcného daru v podobě mikrovlnné trouby v hodnotě 600 Kč od paní Ivany Němcové [osobní údaj 

odstraněn]u Přelouče 

 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec, Ing. Petru Mazurovi 

 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 05.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
26. Věcný dar - Domov pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec 

Předkládá: Josef Kozel - starosta města 
 
Pan starosta předložil žádost Domova pro seniory na přijetí věcného daru od společnosti GRANO Skuteč, spol. s.r.o., 

Zvěřinova 1020, 539 73 Skuteč. Jedná se o přijetí televizoru GOGEN TVH 32P281T včetně dálkového ovladače 

THOMSON ROC Z107 Zapper v ceně 3906 Kč, antidekubitní matrace s kompresorem TIMAGO TGR YMB 001 v ceně 

1680 Kč a chodítka čtyřkolového Reha-Tech v ceně 2 700 Kč.  

 
 
Usnesení č.: R/2019/269 
  
Rada města Heřmanův Městec 

I. 
 

s c h v a l u j e 
přijetí věcného daru od GRANO Skuteč, spol. s.r.o. v podobě televizoru GOGEN TVH 32P281T včetně dálkového 



ovladače THOMSON ROC Z107 Zapper v ceně 3906 Kč, antidekubitní matrace s kompresorem TIMAGO TGR YMB 
001 v ceně 1680 Kč a chodítka čtyřkolového Reha-Tech v ceně 2 700 Kč 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 

II. 
 

u k l á d á 
dát na vědomí řediteli Domova pro seniory, U Bažantnice 63, Heřmanův Městec, Ing. Petru Mazurovi 

 
Zodpovídá: Ing. Miloslav Vítek, vedoucí odboru finančního 
Termín: 05.08.2019 
 

Usnesení bylo přijato. Hlasování - Pro: 6, Proti: 0, Zdržel se: 0, Nehlasovalo: 0, Nepřítomno: 1 
 

 
 
27. Závěr 

Předkládá: Ing. Ivana Jankovská - tajemnice 
 
Po projednání všech bodů programu ještě pan starosta informoval o odstoupení pana Štěpánka z vedení chrudimské 
organizace České pirátské strany. Dále o stavu přípravy výstavby okružní křižovatky v Novém Dvoře, kde Ředitelství 
silnic a dálnic a.s. zahájilo výběrové řízení na dodavatele stavby a o exkurzi v Kolíně na provozu městských kotelen. 
Dále informoval členy rady o proběhlém jednání nad změnou územního plánu, ještě chybí stanovisko vodoprávního 
úřadu a po jeho získání se začne připravovat veřejné projednání navrhované změny. 
Paní Sedláčková informovala o jednání zástupců finančního výboru s Ing. Nejezchlebem, který je daňovým poradcem 
města. Byly konzultovány některé nejasnosti při vedení účetnictví příspěvkových organizací a shodnut další postup, 
který bude projednáván s řediteli a ekonomy příspěvkových organizací. 
Po projednání všech příspěvků pan starosta jednání rady města v 17.30 hod. ukončil.      
  
 

 
 
 
 
 
 
 

Ing. Zdeňka Sedláčková 
členka rady města 

Josef Kozel 
                                             starosta 

                                               


